



# DOG FRIENDLY BEACHES

# PLAGES APTES POUR LES CHIENS

#PerrosPlayaVinaròs



Ajuntament de  
**Vinaròs**



[www.turisme.vinaros.es](http://www.turisme.vinaros.es)

@Turisme\_Vinaros

/TurismeVinaros

@turismevinaros

## VINARÒS



### PLATJA D'AIGUADOLIVA

GPS:40°26'34.6374" N 0°27'13.4526"E

## COSTA SUD/SUR

### Vinaròs offers two dog-friendly beaches

Vinaròs' tourist offer is remarkable for its adaptation to the gastronomic, family tourist searching for sun and beach. This lovely coastal town now boasts two dog-friendly beaches, namely Aiguadoliva beach on Vinaròs' south coast and the Llanetes cove on the north coast which you can access with your beloved pets

#### Access rules:

1. Keep your pet under control and be respectful with the rest of users, since the beach is not exclusive for users with dogs.
2. Please pick up your pet droppings.
3. Dangerous dogs must wear the muzzle.
4. Please use the litter bins and keep the beach clean.

Failure to execute the above-mentioned rules may result in fines from €751 to €1.500 according to the Use, Enjoyment and Exploitation Local Regulation of the Vinaròs coast.

### Vinaròs dispose de deux plages autorisées aux chiens.

L'offre touristique de Vinaròs est remarquable car elle s'adapte au tourisme gastronomique, familial et de plage. De plus, deux plages sont désormais autorisées aux chiens, la plage Aiguadoliva sur la côte sud et la crique Les Llanetes sur la côte nord, auxquelles vous pourrez accéder avec votre cher compagnon.

#### Règles d'accès :

1. Veuillez surveiller votre chien par respect pour les autres usagers car la plage n'est pas exclusivement réservée aux usagers ayant des chiens.
2. Veuillez ramasser les déjections de votre chien.
3. Les chiens dangereux doivent porter une muselière.
4. Veuillez utiliser les poubelles et laisser la plage propre.

Tout manquement aux règles établies pourra entraîner des sanctions allant de 751 € à 1.500 € conformément au règlement communal d'usage, jouissance et exploitation du littoral de Vinaròs.



## COSTA NORD/NORTE



### PLATJA DE LA BOCA DEL RIU

GPS:40°28'34.5" N 0°29'04.2"E

### CALA DE LES LLANETES

GPS:40°30'38.74" N 0°30'26.36"